

SECURITIES ACT

Pursuant to subsection 3(1) of the *Securities Act*, the Commissioner in Executive Council is pleased to and doth hereby order as follows:

1. Registration under Part I of the *Securities Act* shall not be required in respect of a trade in a security listed on the Toronto Futures Exchange and traded in accordance with the rules of the Toronto Futures Exchange.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 31st day of January, A.D., 1985.

Administrator of the Yukon

LOI SUR LES VALEURS MOBILIÈRES

Conformément au paragraphe 3(1) de la *Loi sur les valeurs mobilières*, il plaît au Commissaire en conseil exécutif de décréter ce qui suit :

1. L'inscription prévue à la Partie I de la *Loi sur les valeurs mobilières* n'est pas exigée à l'égard d'une opération concernant un titre coté sur le Toronto Futures Exchange et transigé conformément aux règles du Toronto Futures Exchange.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, le 31 mai 1985.

Administrateur du Yukon